
 

 

 

Protokoll styrelsemöte 2018-11-25, 15.00-18:00 
Best Western Söderhamn  

Närvarande: Mia Wallengren, ordf, (Falköping), Johan Palm (Östersund), Maria Modig 
(Norrköping), Kenneth Johansson (Sandviken), Marina Högland (Stockholm) Michael 
Tsiparis (Lomma) 

 

1. Beställargrupp konstgräs 

Ett antal ansökningar har kommit in och arbetet fortgår. Projektet kommer troligtvis 
breddas till andra områden där plastmaterial förekommer.  Medverkan är 
tidskrävande. Föreningen bör fundera på hur vi deltar framöver. SKL har sagt att de 
inte kan ta en utökad roll. Diskussion kring hur SFK kan lösa resursfrågan. Kan köp av 
tjänst vara en lösning? Vilken roll kan HIFAB ta?  

Marina sonderar med FSKF för att se om vi kan hitta en lösning genom samarbete. Ett 
annat alternativ som diskuterade var att FSK köper en tjänst från någon tjänsteperson 
från någon medlemskommun eller att (alternativ 3) utöka HIFABs uppdrag. Beslut att 
frågan återrapporteras första veckan i december. 

2. Erfarenhetskonferens 2019 
67 anmälda i dagsläget.  

3. Värdkommun 2020 
Ett antal intressenter har hört av sig men ännu inga formella ansökningar.  
Ansökan ska vara inne i mitten av januari. Beslut fattas av styrelsen på mötet i 
samband med Erfarenhetskonferensen 2019. 
Diskussion kring ansökningsförfarandet. Besluts att frågan tas upp på styrelsemötet i 
februari för fortsatt diskussion.  

4. Information Friluftsliv 
Marina deltog i höstens myndighetsmöte. Beslöts att Kenneth blir styrelsens 
representant i friluftsfrågor. 

5. SKL 
Maria M berättade om förmötet angående Kulturskolan och gav återkoppling från 



 

 

nätverkskonferensen för kultur- och fritidschefer.  
Första gången man genomfört en konferens med både lokala och regionala chefer. 

 

6. SFK – var när hur 
Hur tar vi oss an uppdrag och i vilken omfattning? 
Diskussion kring strategi. Beslut att fortsätta som tidigare och i det fall en fråga av 
intresse dyker upp ta upp det i styrelsen och att kontinuerligt värdera befintliga 
samarbeten för att säkra att dessa är värdeskapande för medlemmarna.  
Diskussion kring hur SFK bör/kan nå fram i samtal med SKL för att diskutera 
medlemmarnas behov. Mia träffar SKL på fredag för ett samtal kring samverkan. 

7. Riksidrottsförbundet/SISU 
Intressedialog. Beslöts att SFK inte deltar. 

8. Digitalt idrottsmagasin 
Beslut finns att inte längre betala och därmed avslutas vårt erbjudande till 
medlemmarna. 

9. Beslut om arkivering av föreningens handlingar 
Materialet ligger i kartonger hos tidigare ordf. Leif Gustafsson, Skellefteå, har sagt OK 
att se till att materialet landar hos folkrörelsearkivet i Västerbotten. Styrelsen beslutar 
enligt förslaget. Rutiner bör tas fram för hantering. Frågan återkommer. 

10. Julhälsning 
Styrelsen skickar en hälsning via Park&Fritid (Marinas notering) 

11. Övrigt 

Mia redogjorde för medlemsläget. 158 medlemskommuner och 4 regioner (22/11 ) 
Statistiken bifogas.  

Nästa nr av Park & Fritid på gång. Marina skriver ett kort inslag. 

Diskussion kring digitalt forum för att samla dokumentation och kommunicera. Frågan 
återkommer. 

Ekonomi: Michael Tsiparis redogjorde för läget.  
E-faktura från och med 2019. Fråga ställt till Utvärderingsringen angående ev 
merkostnad för detta. Frågan återkommer. 

12. Kommande möten 

• Möte 30/1 2019 16:00-18:30 Stockholm 

• Styrelsemöte 3 april 2019. 10 - 15 



 

 

• Resa Rijeka 26/5-30/5 2019  

• Möte 19/8 2019 

 

Antecknat av 

Marina Högland 

 


